

## מדיניות האיכות, הבטיחות ואיכות הסביבה של הארגון

1. הנהלת החברה הגדירה את מדיניות האיכות, הבטיחות, בטיחות המוצר ואיכות הסביבה להלן, ומחויבת לפעול לקיום מדיניות זו.
2. לצורך כך, הנהלת החברה מקצה את המשאבים הנדרשים לקיום מערך האיכות המשולב.
3. הייעוד של אקסטל: פיתוח שיווק ומכירה של מוצרים המבוססים על פרופילי אלומיניום באמצעות טכנולוגיות יצור חדשניות, לתעשיות מתקדמות ולשוקים נרחבים בזמני האספקה הקצרים ביותר.
4. החזון של אקסטל: להעמיד לרשות תעשיית פרופילי האלומיניום פתרונות ייחודיים וחדשניים, להיות קשובים לצרכי השוק והלקוחות ולספק פתרונות שלמים יעילים וזמינים, משלב הרעיון ועד למוצר הסופי.
5. מערך ניהול האיכות, הבטיחות ואיכות הסביבה: אקסטל עומדת בדרישות התקן לניהול האיכות - ISO 9001, תקן ניהול האיכות לתעשיית הרכב - IATF 16949, תקן ניהול האיכות לתעשיית הרכבות - ISO/TS 22163, מערכת ניהול סביבתי - ISO 14001 ומערכות ניהול בטיחות ובריאות תעסוקתית - OHSAS 18001.
6. תו תקן מוצר: מוצרי החברה עומדים בדרישות תו תקן ישראלי הישים לפרופילי אלומיניום לבניה, אקסטל מחויבת לנוהל מ"י 006 (תו תקן). שיפור מתמיד: כל הגורמים בחברה תורמים ומשפיעים על איכות, בטיחות, איכות הסביבה והשירות, לכן עליהם לתרום לתהליך השיפור המתמיד תוך שימת דגש על דרישות לקוח, בטיחות המוצר והתבססות חשיבה מבוססת סיכונים והזדמנויות.
7. עובדים: כל עובדי החברה אחראים לאיכות, בטיחות ואיכות הסביבה בתחום בו הם עוסקים, ומחויבים לבצע את הפעילות בהתאם למדיניות החברה, נהלים והוראות העבודה, על פי חשיבה מבוססת סיכונים והזדמנויות ובטיחות מוצר.
8. ספקים: אקסטל מכירה בכך שספקי חומר הגלם והרכיבים למוצר הינם חלק חשוב במעגל האיכות של החברה, ולכן פועלת לפיתוח מעגל ספקים אמין ובעל יכולות טכנולוגיות ומערכת איכות, בטיחות ואיכות הסביבה ברמה גבוהה.
9. בטיחות וסביבה, עמידה בדרישות חוק ותקנות: חברת אקסטל פועלת לעמידה בדרישות כל דין, חוק ותקנות, בכל הנוגע לבטיחות ובריאות העובד, לסביבה, ולתקנות העסקת עובדים ומתן דגש על בטיחות מוצר.

## سياسة الجودة, السلامة وجودة البيئة للمنظمة

1. قامت إدارة الشركة بتحديد سياسة الجودة، السلامة، وسلامة المنتج والبيئة، وهي ملتزمة بالعمل من أجل هذه السياسة. ولهذا الغرض، وتخصص إدارة الشركة الموارد المطلوبة للحفاظ على نظام الجودة المتكامل.
2. مهمة إكستال: تطوير وتسويق المنتجات القائمة على الألمنيوم باستخدام تقنيات الإنتاج المتقدمة والأسواق الكبيرة في أقصر وقت أنتاج ممكن.
3. رؤية إكستال: توفير صناعة الألمنيوم مع حلول فريدة ومبتكرة. أن تكون ملمة لاحتياجات السوق والعملاء وتوفير حلول كاملة وفعالة ومتوفرة. من مرحلة الفكرة إلى المنتج النهائي.
4. إدارة الجودة، السلامة وسلامة البيئة: إكستال تلي المتطلبات القياسية لإدارة الجودة ISO 9001 معايير إدارة الجودة لصناعة السيارات IATF 16949, معيار إدارة الجودة لصناعة القطارات ISO/TS 22163, نظام الإدارة البيئية ISO 14001 ونظم إدارة السلامة والصحة المهنية OHSAS 18001
5. معايير المنتج: تتوافق منتجات الشركة مع متطلبات المعايير الإسرائيلية المطبقة على الألمنيوم. يلتزم إكستال بمعيار الجودة رقم 006 (معيار جودة اسرائيلي).
6. التحسين المستمر: جميع العوامل في الشركة تساهم وتؤثر على الجودة، السلامة وسلامة البيئة والخدمات. ولذلك، يجب أن تساهم في عملية التحسين المستمر مع التركيز على متطلبات العملاء، وسلامة المنتجات، وإنشاء التفكير القائم على المخاطر والفرص.
7. الموظفين: جميع موظفي الشركة مسؤولين عن الجودة، السلامة وسلامة البيئة في المنطقة التي يشاركون فيها. ويطلب منهم القيام بهذا النشاط وفقا لسياسة الشركة وإجراءاتها وتعليمات العمل. استنادا إلى التفكير القائم على المخاطر والفرص وسلامة المنتجات.
8. الموردين: تدرك إكستال أن موردي المواد الخام والمكونات الخاصة بالمنتج هم جزء مهم من إدارة الجودة بالشركة. وبالتالي يعملون على تطوير دائرة موثوقة للموردين ذات قدرات تكنولوجية ونظام جودة وسلامة وجود بيئية عالي الجودة.
9. السلامة والبيئة، الامتثال لمتطلبات القانون والمعايير: تعمل الشركة على الامتثال لمتطلبات جميع القوانين والمعايير المتعلقة بسلامة وصحة الموظف، والبيئة، ولوائح توظيف الموظفين. مع التركيز على سلامة المنتجات.

## Quality , Safety and Environment Organization Policy

1. The company management determined the quality , Safety and Environment Organization Policy and is obliged to implement this policy . Therefore the company management is willing to ensure all the necessary resources to enable the harmonized quality system .
2. Extal Destiny – Design , marketing and sales of products based on Aluminum profiles produced using hi tech systems , for advanced industries and large markets in the shortest delivery time .
3. Extal Vision – To give to the Aluminum Industry unique solutions , to listen to the markets & customers needs and to supply full solutions , effective and available from the design up to the final product .
4. QMS , Health& Safety and Environment Array – Extal keep the ISO 9001, Automotive STD – IATF 16949 , Railway std. ISO /TS 22163 . Environment Std. ISO 14001 as well as the safety & Occupational Health STD. OHSAS 18001.
5. Product Std. Labels – All company's products fit the Israel Std. for construction Aluminum Profiles. Extal is obliged to work according ISI 006 .
6. Continuous Improvement – All parties in the company contribute and affect the Quality , Safety , Environment and the service . Therefore they have to make always a continuous improvement with attention on customer requirements , product safety and establishing the method of risks & opportunities .
7. Employees – All company's employees are responsible for the Quality , Safety and environment during their segment of work and segment of the products . Their main duty is to make all actions according company's policy , work instructions and procedures , while basing the idea on the risk& opportunities as well as product safety .
8. Suppliers – Extal acknowledge the raw materials and components suppliers importance in company's quality circle and therefore company's target is to create reliable& technological abilities suppliers circle that will be able to handle the quality , safety and environment on the top level .
9. Safety & Environment , Keeping Rules and Law Requirements- Extal company is doing its best to withstand All rules , laws regarding employees safely and health , environment and to all regulations regarding hiring employees while highlighting the product safety.

Ilan Gour  
CEO

F-QAP-01-03-01

Dani Basch  
Chairman

14/01/18


